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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

兴宁一信柜戳  —  广东兴宁（ 甲辰十月九日 ）

—  汕头（ 22 NOV 04 ）—  Hong Kong（ 23 NOV 04 ）—  Kern, Germany

国际明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先 ）

7065 1904 (Nov 15) Imperial 2nd postal card, front portion of double card, with hand-painting, from Kwangtung Hingning to Germany, uprated by 
CIP 1c, 2c and mixed franking with Hong Kong KEVII 4c, tied by Kwantung Hingning Lunar Year cds. and Hong Kong cds. + IPO cachet respectievly, along with 
Hingning #1 Letter Box tombstone mark and Swatow transit. VF-F. 
1904年11月14日清二次雙片之正片，背有手繪彩圖，自廣東興寧寄德國，混貼蟠龍1分、2分票及香港愛德華七世4仙票，分別銷廣東興寧干支日戳及香港
日戳+IPO小橫戳，旁有興寧一號信櫃碑形戳及汕頭中轉戳等。上品。 ����������������������������������������������������������������������������������������������������������� Start Price HK$12,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

广州（ 28 SEP 99 ）—  Hong Kong（ SP 29 99 ）—  Sheffield, England

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

7066 1899 (Sep 28) Imperial 1st postal card from Canton to England, uprated by CIP 1c, 2c and mixed franking with Hong Kong QV 2c pair, tied by Canton
bisected cds. and Hogn Kong cds. + IPO cachet respectively, along with England arrival. VF-F. 
1899年9月28日清一次片自廣州寄英國，混貼蟠龍1分、2分票各一枚及香港票2仙雙連，分別銷廣州半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳及英國到達戳。上品。 
���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$8,000

Cover
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

广州（ 21 DEC 00 ）—  Hong Kong（ DE 22 00 ）—  Zwickau, Germany

7067 1900 (Dec 21) Imperial 1st postal card from Canton to Germany, uprated by CIP 1c x 2, 2c and Hong Kong QV 4c, tied by Canton bisected cds. and Hong 
Kong cds. + IPO cachet respectively., along with Germany arrival. VF-F. 
1900年12月21日清一次片自廣州寄德國，混貼蟠龍1分票2枚、2分票1枚及香港票4仙一枚，分別銷廣州半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳，旁有德國到達戳。
上品。 ���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$8,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国信函邮资10分（ 加贴香港邮票10仙 ）

四川重庆（ 29 JAN 00 ）—  上海（ 12 FEB 00 ）—  上海英国客邮局（ FE 12 00 ）

—  Hastings, England（ MR 19 00 ）—  Knutsford（ MR 20 00 ）—  Gloucester（ MR 20 00 ）

7068 1900 (Jan 29) Chungking to England combination cover, mixed franking with CIP 10c and Hong Kong QV 5c pair, tied by Chungking bisected cds.
and Shanghai Br. PO cds. + IPO cachet respectively, along with English transits. On reverse with Shanghai Chinese PO, England transits and arrival. Part of flap 
missing. VF-F. 
1900年1月29日重慶寄英國混貼封，混貼蟠龍1角票及香港票5仙雙連，分別銷重慶半切日戳及上海英國客郵局日戳+IPO小橫戳，旁有英國中轉戳。背蓋上海
中國郵局，英國中轉及到達戳。封舌部分丟失。整體上品。 �����������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$8,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

外资信函邮资10分 + 超重邮资10分 × 6 + 挂号邮资10分 ( 加贴香港邮票80仙 )

杭州八卦戳  —  浙江杭州（ 16 MAR 00 ）

—  上海英国客邮局（ MR 21 00 ）—  Tarrery, Austria（ 26 __ 00 ） 

7069 1900 (Mar 16) Chekiang Hangchow to Austria registered cover, mixed franking of CIP 10c x 8 and Hong Kong issue 10c x 8 on both sides, tied by rare
Hangchow Pakua cancel and Shanghai Br. PO cds. + IPO cachet respectively, along with R mark, Hangchow bisect cds. and Austria arrival. VF-F. 
1900年3月16日浙江杭州寄奧地利掛號封，正背面混貼蟠龍1角票8枚及香港票10仙票8枚，分別銷罕見之杭州八卦戳及上海英國客郵局日戳+IPO小橫戳，
旁有R字掛號戳、杭州半切日戳及奧地利到達戳。上品。 ������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������� Start Price HK$150,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

湖北汉口（ 31 AUG 99 ）—  上海（ 3 SEP 99 ）—  上海英国客邮局（ SP 4 99 ）

—  Hong Kong（ SP 7 99 ）—  法国邮轮（ 9 SEPT 99 ）—  Bruxelles, Belgique

7070 1899 (Aug 31) Hankow to Belgium combination postcard, mixed franking with CIP 2c x 2 and Hong Kong QV 2c pair, tied by Hankow bisected cds. and 
Shanghai Br. PO cds. + IPO cachet respectievly, along with Shanghai Chinese PO, Hong Kong and French Paquete transists. VF-F. 
1899年8月31日圖片明信片自漢口寄比利時，混貼蟠龍2分票2枚及香港票2仙票雙連，分別銷漢口半切日戳及上海英國客郵局日戳，旁有上海中國郵局，香港
及法國郵船中轉戳。上品。 �����������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$5,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

湖北汉口（ 23 JUN 99 ）—  上海（ 26 JUN 99 ）—  上海英国客邮局（ JU 26 99 ）

—  Hong Kong（ JU 99 ）—  法国邮轮（ JUIN 99 ）—  Bruxelles, Belgique

7071 1899 (Jun 23) Hankow to Belgium combination postcard, mixed franking with CIP 4c and Hong Kong QV 2c pair, tied by Hankow bisected cds. and
Shanghai Br. PO cds. + IPO cachet respectively, along with Shanghai Chinese PO, Hong Kong, French Paquete transits and Belgium arrival. VF-F. 
1899年6月23日漢口寄比利時混貼明信片，混貼蟠龍4分票及香港票2仙雙連，分別銷漢口半切日戳及上海英國客郵局日戳，旁有上海中國郵局、香港、法國
郵船中轉戳及比利時到達戳。上品。 �������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$5,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

湖北汉口（ 12 OCT 99 ）—  上海（ 16 OCT 99 ）—  上海英国客邮局（ OC 16 99 ）

—  Hong Kong（ OC 20 99 ）—  Hamburg, Germany（ 21.11.99 ）

7072 1899 (Oct 12) Shanghai LPO 1c postal card from Hankow to Germany, uprated by CIP 1c x 2, 2c, and Hong Kong QV 2c pair, tied by Hankow bisected 
cds. and Shanghai Br. PO cds. + IPO cachet respectively, along with Shanghai Chinese PO, Hong Kong transit and Germany arrival. VF-F. 
1899年10月12日上海工部書信館1分郵資片，背印有彩色風景，自漢口寄德國，混貼蟠龍1分票2枚、2分票1枚及香港票2先雙連，分別銷漢口半切日戳及上海
英國客郵局日戳+IPO小橫戳，旁有上海中國郵局、香港中轉戳及德國到達戳。上品。 ����������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$6,000

`



9

The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国信函邮资10分（ 加贴香港邮票10仙 ）

广东琼州（ 13 NOV 99 ）

—  Hong Kong（ NO 16 99 ）—  Pustleben, Germany（ 18 12 99 ）

7073 1899 (Nov 13) Kiungchow to Germany combination cover, mixed franking with CIP 10c and Hong Kong QV 10c on both sides., tied by Kiungchow
bisected cds. and Canton Br. PO cds. + IPO cachet respectively., on reverse with Germany arrival. Cover toned. F-VF. 
1899年11月13日瓊州寄德國混貼封，正背面混貼蟠龍1角票及香港10仙票，分別銷瓊州半切日戳及廣州英國客郵局日戳+IPO小橫戳，背蓋德國到達戳。
封黃。上中品。 ������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$5,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

广东琼州（ 16 JAN 04 ）—  Hong Kong（ JA 19 04 ）—  Beidenfleth, Germany（ 18.2.04 ）

7074 1904 (Jan 16) Kiungchow to Germany combination postcard, mixed franking with CIP 4c and Hong Kong QV 4c, tied by Kiungchow bisected cds. and 
IPO cachet respectively, along with Hong Kong transit and Germany arrival. VF-F. 
1904年1月16日香港風景明信片自瓊州寄德國，混貼蟠龍4分及香港票4先票各一枚，分別銷瓊州半切漢英日戳及IPO小橫戳，旁有香港中轉戳及德國到達戳。
上品。 ���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$5,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国信函邮资10分（ 加贴香港邮票10先 ）

广东琼州（ 26 JUN 04 ）—  Hong Kong（ 27 JU 04 ）—  New Brunswick, U.S.A.（ JUL 30 04 ）

7075 1904 (Jun 26) Kiungchow to USA combination cover, mixed franking of CIP 10c and Hong Kong KEVII 10c, tied by Kiungchow bisected cds. and Hong
Kong cds. + IPO cachet respectively. On reverse with USA trasnit and arrival. VF-F. 
1904年6月26日瓊州寄美國混貼封，混貼蟠龍1角及香港票10先票各一枚，分別銷瓊州半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳。背有美國中轉和到達到達戳。
上品。 ������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������� Start Price HK$10,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

江苏上海（ 17 APR 99 ）—  上海英国客邮局（ AP 18 99 ）

—  Hong Kong（ AP 21 99 ）—  Hamburg, Germany（ 23 5 99 ）

7076 1899 (Apr 17) Shanghai to Germany combination postcard, mixed franking with CIP 1c x 2, 2c and Hong Kong QV 2c pair, tied by Peking Dollar cds. and 
Shanghai Br. PO cds. + IPO cachet respectively, along with Shanghai Dollar cds., Hong Kong transit and Germany arrival. VF-F. 
1899年4月17日北京風景明信片自北京寄德國，混貼蟠龍1分票2枚、2分票1枚及香港票2先票雙連，分別銷北京大圓戳及上海英國客郵局日戳+IPO小橫戳，
旁有上海大圓戳。香港中轉戳及德國到達戳。上品。 �����������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$2,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

广东北海（ 4 OCT 01 ）—  Hong Kong（ OC 6 01 ）—  Roussilion, France（ 6 NOV 01 ）

7077 1901 (Oct 4) Imperial 1st postal card from Pakhoi to France, mixed franking with CIP 1/2c x 2, 1c x 2 and Hong Kong QV 2c pair, tied by Pakhoi bisected 
cds and Hong Kong cds. + IPO cachet respectively., along with France arrival. VF-F. 
1901年10月4日清一次片自北海寄法國，混貼蟠龍半分2枚、1分2枚及香港票2先票雙連，分別銷北海半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳，旁有法國到達戳。
上品。 ���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$8,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

广东汕头（ 23 NOV 99 ）—  Hong Kong（ NO 24 99 ）—  Cambs., England

7078 1899 (Nov 23) Imperial 1st postal card from Swatow to England, uprated by ICP 2c, CIP 1c and Hong Kong QV 4c, tied by Swatow bisected cds. and
Hong Kong cds. + IPO cachet respectively. VF-F. 
1899年11月23日清一次片自汕頭寄英國，混貼日本版蟠龍2分票、蟠龍1分票及香港票4先票，分別銷汕頭半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳。上品。 
���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$8,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

广东汕头（ 26 FEB 00 ）—  Hong Kong（ FE 27 00 ）—  Luckau, Germany（ 1.4.00 ）

7079 1900 (Feb 26) Picture postcard from Swatow to Germany, mixed franking with CIP 4c and Hong Kong QV 2c pair, tied by Swatow bisected cds. and Hong 
Kong cds. + IPO cachet respectively, along with Germany arrival. VF-F. 
1900年2月26日風景明信片自汕頭寄德國，混貼蟠龍4分票及香港票2先票雙連，分別銷汕頭半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳，旁有德國到達戳。上品。 
���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$5,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

国际信函邮资10分（ 加贴香港邮票10仙 ）

广东汕头（ 4 OCT 02 ）—  Hong Kong（ OC 5 00 ）—  Senlis, France（ 4 NOV 02 ） 

7080 1902 (Oct 2) red band cover from Swatow to France, mixed franking with CIP 10c and Hong Kong QV 10c, tied by Swatow bisected cds. and Hong Kong 
cds. + red Swatow IPO cachet respectively. On reverse with France transit and arrival. VF-F. 
1902年10月2日中式紅條封自汕頭寄法國，混貼蟠龍1角及香港票10先，分別銷汕頭半切日戳及香港日戳+汕頭紅色IPO小橫戳。背有法國中轉及到達戳。
上品。 ���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$6,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国信函邮资10分（ 加贴香港邮票10仙 ）

广东汕头（ 20 MAR 99 ）—  Hong Kong（ MR 21 99 ）

—  法国邮轮（ 25 MARS 99 ）—  Perpignan, France（ 21 AVRIL 99 ）

7081 1899 (Mar 20) red band cover from Swatow to France, mixed franking of CIP 10c and Hong Kong QV 10c, tied by Swatow Dollar cds. and Hong Kong cds. 
+ IPO cachet respectively, along with French Paquete transit. On reverse with France arrival. VF-F. 
1899年3月20日中式紅條封自汕頭寄法國，混貼蟠龍1角及香港票10仙各一枚，分別銷汕頭大圓戳及香港日戳+IPO小橫戳，旁蓋法國郵船中轉戳。背有法國
到達戳。上品。 ���������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������� Start Price HK$10,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

广东黄浦（ 24 JAN '10' ）—  广州（ 24 JAN 02 ）

—  Hong Kong（ JA 25 02 ）—  Hamburg, Germany（ 24.2.02 ）

7082 1910 (Jan 24) Hong Kong picture postcard from Whampoa to Germany, mixed franking with CIP 4c and Hong Kong QV 4c on both sides, tied by
Whampoa bisected bilingual cds. and Hong Kong cds. + IPO cachet respectively., also with Canton transit and Germany arrival. VF-F. 
1910年1月24日香港風景明信片自廣東黃埔寄德國，正背面混貼蟠龍4分及香港4先票各一枚，分別銷黃埔半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳，另有廣州中轉戳
及德國到達戳。上品。 ������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$5,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

国际信函邮资10分（ 加贴香港邮票10仙 ）

广东黄浦（ 20 APR 00 ）—  Hong Kong（ AP 00 ）—  London, England（ MY 22 00 ）

7083 1900 (Apr 20) Whampoa to England combination cover, mixed franking with CIP 2c, 4c x 2 and Hong Kong QV 10c on both sides, tied by Whampoa
bisected cds. and Hong Kong cds. + IPO cachet respectively. England arrival on reverse. VF-F. 
1900年4月20日廣東黃埔寄英國混貼封，正背面混貼蟠龍2分票1枚、4分票2枚及香港10先票1枚，分別銷黃埔半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳，背蓋英國
到達戳。上品。 ������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$8,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分 + 掛号邮资10分（ 加贴香港邮票14先时 ）

江苏吴淞（ 12 JUL 99  ）—  上海（ 13 JUL 99 ）—  上海英国客邮局（ JY 13 99 ）

—  Hong Kong（ JY 21 99 ）—  Baden-Baden, Germany（ 21.8.99 ）

7084 1899 (Jul 12) colourful picture combination postcard from Woosung registered to Germany, mixed franking with Dowager surch. 2c, 4c, 8c and Hong 
Kong QV 2c x 2 and 10c, tied by Woosung bisected cds. and Shanghai Br. PO cds. + IPO cachet respectively, along with R mark, Shanghai Chinese PO, Hong 
Kong, Germany transits and arrival. VF-F. 
1899年7月12日彩色明信片自吳淞寄德國，混貼慈壽改值2分、4分、8分各一枚及香港票2先票2枚，10仙票1枚，分別銷吳淞半切日戳及上海英國客郵局日戳
+IPO小橫戳，旁有上海中國郵局、香港、德國中轉戳及到達戳。上品。 ������������������������������������������������������������������������������������������������������� Start Price HK$25,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

联邮国明信片邮资4分（ 加贴香港邮票4先时 ）

广西梧州（ 29 NOV 99 ）—  Hong Kong（ DE 1 99 ）—  Lichtenthal, Germany（ 2.1.00 ）

7085 1899 (Nov 29) Imperial 1st postal card from Wuchow to Germany, mixed franking with CIP 1c, 2c and Hong Kong QV 4c, tied by Wuchow bisected cds. 
and Hong Kong cds. + IPO cachet respectively, along with Germany arrival. VF-F. 
1899年11月29日清一次片自梧州寄德國，背有彩繪，混貼蟠龍1分、2分票及香港票4先各一枚，分別銷梧州半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳，旁有德國
到達戳。上品。 ������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������  Start Price HK$6,000

`
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The 2018 Autumn SaleI.P.O TIEPRINTS            I.P.O 騎縫戳

国际信函邮资10分 + 掛挂号邮资10分（ 加贴香港邮票20先时 ）

广西梧州（ 4 OCT 99 ）—  Hong Kong（ OC 6 99 ）—  Lichtenthal, Germany（ 6.11.99 ）

7086 1899 (Oct 4) Wuchow registered to Germany combination red band cover, mixed franking with CIP 1c, 4c, 5c, 10c and Hong Kong QV 20c on 30c, tied 
by Wuchow bisected cds. and Hong Kong cds. + IPO cachet respectively, along with R mark. On reverse with Germany arrival. VF-F. 
1899年10月4日中式紅條封自梧州掛號寄德國，混貼蟠龍1分、4分、5分、1角票各一枚及香港20先改值票，分別銷梧州半切日戳及香港日戳+IPO小橫戳，
旁有R字掛號戳。背有德國到達戳。上品。 �������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������������� Start Price HK$15,000

`



STEPHEN YEN'S PHILATELIC PUBLICATIONS 严氏邮学丛书

1 2 3 4

5 6 7 8

9 10 11

12 13 14 15

5-8合订本

1-4 平裝及精裝


	CIP-A6
	CIP-A6
	1. CIP-A6
	2. CIP-A6、I.P.O.騎縫戳 I.P.O Tie Prints

	X99.  附錄 - 嚴氏郵學叢書

	X100.严氏邮学丛书



